

# الفردوس

الفردوس القابضة ش.م.ع

## Al Firdous

Al Firdous Holding P.J.S.C

المقر الرئيسي

Date: 10/02/2022

التاريخ: 10/02/2022 م

**Mr. Hamed Ahmed Ali**  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

السيد / حامد أحمد علي  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Result Announcement of the Board of Directors' Meeting of Al Firdous (P.J.S.C.)**

**الموضوع : الإعلان عن نتائج انعقاد اجتماع مجلس إدارة شركة الفردوس (ش.م.ع)**

Dear Mr. Alserkal,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

With reference to the above subject; we are pleased to announce that the Board of Directors' Meeting of Al Firdous (P.J.S.C.) convened today Thursday 10/02/2022 at 2:00 PM and the preliminary financial statements for the 3<sup>rd</sup> QTR as at 31/12/2021 has been adopted & approved.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه يسرنا أن نعلن بأن مجلس إدارة شركة الفردوس (ش.م.ع) عقد اجتماعه اليوم الخميس 10/02/2022 الساعة 2:00 ظهراً وقد وافق و اعتمد خلاله البيانات المالية الأولية للربع الثالث المنتهي في 31/12/2021.

- Authorize Sheikh Khalid bin Zayed bin Saqr Al Nahyan - Chairman of the Board of Directors to disclose them duly on the same date of this meeting.

- تفويض الشيخ خالد بن زايد بن صقر آل نهيان - رئيس مجلس الإدارة بالإفصاح عنها حسب الأصول في نفس تاريخ يوم انعقاد هذا الاجتماع.

With kind regards,

وتقبلوا فائق التقدير والاحترام،،

**Sheikh Khaled Zayed S. Al Nehayan**  
Chairman

الشيخ خالد بن زايد بن صقر آل نهيان  
رئيس مجلس الإدارة